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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-12-12 

kl. 10.00 – 11.30 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anna Nilsson Ekroth, Anita 

Skarphagen, Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Pelle Fahlén.  

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen började med att utlysa en tyst minut för vår 

styrelseledamot och tidigare ordförande Carina Björklund som avlidit den 5 

december 2023. Han förklarade därefter dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg under punkten Övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 93 457 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

118 st. har betalat medlemsavgift för år 2023.  

  

5. Carina Björklunds bortgång 

- Hur kan vi i Bunge Sockenförening uppmärksamma Carinas bortgång?  

På förslag av Anna beslutade vi att överlämna ett urval av julens speciella varor i 

en korg till hennes familj inför kommande helg.  

Vi inväntar information om tidpunkt för närvaro vid en samling till hennes minne. 

Minnesord skrivs på vår hemsida. Gullbritt ansvarig. 

 

6. Flaggning 

Flaggningen på flaggstängerna i samhället kommer tillfälligt att skötas av Kenneth 

en tid framåt. 

 

7. Kassör i föreningen 

Posten som kassör i föreningen är nu vakant efter Carina. Kenneth informerar 

Valberedningen och ber om eventuellt förslag till att adjungera någon som kassör 

fram till årsmötet. 

Kenneth ber Carinas make Håkan att informera om och när det exempelvis 

kommer någon faktura som skall betalas eller det inträffar något annat som rör 

kassörsposten fram tills vi kan få en mera långsiktig lösning. 
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8. Skyltar 

- Skylt vid infarten till Bunn kalkugn. Området vid kalkugnen kommer att 

innefattas i den planerade Nationalparken Bästeträsk, varför vi avvaktar med 

åtgärd gällande skyltning tills nationalparken bildats. 

- Skylt visande vägen till Kolerakyrkogården. Vi avvaktar till våren.  

 

9. Fårösunds utveckling 

– Möte har hållits där man resonerat kring Platsvarumärket och flera alternativ till 

praktisk hjälp över föreningsgränserna m.m. med syfte att vara en 

paraplyorganisation för alla föreningar i socknen. Ett namnbyte till ”Norra 

Gotlands utveckling” diskuterades bl.a. 

– Under mötet togs också upp den text vi skickat till FU, där vi bad om stöttning av 

vårt förslag till skrivelse till Regionen att Fårösund skall betraktas som ett särskilt 

område med möjlighet att besluta om en hastighetsbegränsning till 40 km/tim. 

Mötet sa OK till skrivelsen och kommer att ansvara för ett utskick till alla i 

socknarna på norra Gotland. 

 

10. Uthyrning av tält.  

Formuläret för uthyrning av vårt inköpta tält är godkänt av styrelsens ledamöter. 

Gullbritt skriver en informationstext att läggas ut på hemsidan att det nu finns ett 

tält att hyra från Bunge Sockenförening för användning inom Bunge socken. 

 

11. Nyhetsbrev 

Nyhetsbrev har kommit från Sveriges hembygdsförbund och Vuxenskolan. 

Hembygdsförbundet vill ha svar på enkät om föreningarnas arbete under året. 

Årligt försäkringsbesked och faktura (som vanligt på 0 kronor) har kommit från 

hembygdsförbundet. 

 

12. In/Ut skrivelser  

Förfrågan om en intervjutid har kommit från en studerande vid Campus Gotland. 

Kenneth ställer upp på intervjun i morgon. 

 

13. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varat ca 3 000 

 i genomsnitt per månad.   

Anita kommer att få instruktioner av Valter om hantering av programmet bakom 

vår hemsida så att hon vid behov kan gå in och uppdatera hemsidan med nyheter 

och ändringar i redan skriven text, som avlastning och komplettering till Valter. 

 

14. Sockenboken 

– Ett sista möte med arbetet kring Sockenboken har nu klarats av innan vi 

bestämmer antal exemplar, pris per bok m.m. och lämnar materialet till tryckning. 
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15. Övrigt 

- Finns det möjlighet för föreningen att köpa in det Chokladhjul som har använts 

vid ett flertal tillfällen vid Bunge Sockenförenings arrangemang och som finns i 

Carina Björklunds ägo? Förvaras i bilgaraget. Frågan tas upp vid ett kommande 

möte. 

- Snöskottningen i samhället är mycket dålig. Kenneth sänder en skrivelse till 

Regionen med begäran om åtgärd. 

- Vi beslutade att Årsmötet 2024 skall hållas söndagen den 17 mars kl. 13.00 i 

Träffpunktens lokaler. Förslag på föreläsare i anslutning till mötet är Berit Ångman 

Svedjemo som kan berätta om de konstverk som Region Gotland har placerat i 

Bunge socken. Exempelvis den staty som står utanför Biblioteket och som är 

placerad där som en utsmyckning då byggnaden blev färdigställd. Gullbritt 

kontaktar henne med förfrågan. 

 

16.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 16 januari 2024 kl. 10.00 i Träffpunktens 

lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal. 

  

17. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


